

Title (en)
DEVICE FOR DISTRIBUTING PACKAGING MATERIAL.

Title (de)
SPENDEVORRICHTUNG FÜR VERPACKUNGSMATERIAL.

Title (fr)
DISPOSITIF DE DISTRIBUTION DE MATIERE D'EMBALLAGE.

Publication
EP 0477261 A1 19920401 (EN)

Application
EP 90909784 A 19900615

Priority
• SE 9000419 W 19900615
• SE 8902212 A 19890616

Abstract (en)
[origin: WO9015761A1] A device for distributing packaging material comprises a plurality of bags and a bag retainer hoop adapted to be fastened in a packaging machine and fix a predetermined number of the bags. In transport position, a box blank forms a torsionally rigid and self-supporting transport container (22) at least partly enclosing the bag retainer hoop and the bags and having a bottom (24), which supports the bags and the hoop, as well as side and top panels (26, 28, 30, 32, 34, 36, 38, 40), which at least partly enclose the bags and the retainer hoop, the top panels (34, 36, 38, 40) being interconnected.

Abstract (fr)
Un dispositif de distribution de matière d'emballage comprend une pluralité de sacs ainsi qu'une bride de rétention de sacs adaptée pour être fixée dans une machine d'emballage, et fixe un nombre prédéterminé de sacs. En position de transport, une ébauche de boîte forme un récipient de transport (22) résistant à la torsion et autoporteur, renfermant au moins partiellement la bride de rétention de sac, ainsi que les sacs, et comportant une partie inférieure (24) laquelle supporte lesdits sacs ainsi que ladite bride, et des panneaux latéraux et supérieurs (26, 28, 30, 32, 34, 36, 38, 40), renfermant au moins partiellement lesdits sacs ainsi que ladite bride de rétention, les panneaux supérieurs (34, 36, 38, 40) étant interconnectés.

IPC 1-7
B65B 25/14; B65D 33/14; B65D 85/16

IPC 8 full level
B65D 5/20 (2006.01); **B65D 5/30** (2006.01); **B65D 33/00** (2006.01); **B65D 83/08** (2006.01)

CPC (source: EP)
B65D 5/2047 (2013.01); **B65D 5/30** (2013.01); **B65D 33/001** (2013.01); **B65D 83/08** (2013.01)

Cited by
GB2329187A

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 9015761 A1 19901227; AT E127091 T1 19950915; DE 69022052 D1 19951005; EP 0477261 A1 19920401; EP 0477261 B1 19950830; FI 915828 A0 19911211; FI 94740 B 19950714; FI 94740 C 19951025; SE 463615 B 19901217; SE 8902212 D0 19890616

DOCDB simple family (application)
SE 9000419 W 19900615; AT 90909784 T 19900615; DE 69022052 T 19900615; EP 90909784 A 19900615; FI 915828 A 19911211; SE 8902212 A 19890616